



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

2018

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone marking the 250th anniversary of the Spanish & Portuguese Synagogue of Montreal.



In 1768, the groundwork was laid for a synagogue that would offer spiritual guidance and support to Montreal's Jewish community. Since that time, the Spanish & Portuguese Synagogue of Montreal has become one of the most prominent congregations in Canada, welcoming individuals and families seeking to reaffirm their deeply held spiritual beliefs.

This milestone offers members a wonderful opportunity to reflect upon their synagogue's history and to look ahead to its promising future. I know that all of you will rejoice in the many observances planned to mark this special occasion.

Please accept my best wishes for a memorable anniversary.

Yours sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

2018

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui soulignent le 250^e anniversaire de la Synagogue hispano-portugaise de Montréal.



C'est en 1768 qu'ont débuté les travaux de construction d'une synagogue qui allait offrir une orientation et un soutien spirituels à la communauté juive de Montréal. Depuis, la Synagogue hispano-portugaise est devenue l'une des congrégations les plus importantes au Canada, accueillant des individus et des familles qui cherchent à réaffirmer leur foi profonde.

Cette étape importante est l'occasion idéale de nous remémorer l'histoire de la synagogue et d'envisager son avenir prometteur. Je sais que vous apprécierez tous les nombreuses célébrations organisées pour souligner cette occasion spéciale.

Je vous souhaite un anniversaire des plus mémorables.

Cordialement,

Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada